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Kommunestyret - 009/21 
 

K - behandling: 
Spørsmål frå Kamilla B K Karlsen Ap:  I formannskapet 09.02.21 vart det informert om at minst 20 % 
helsesjukepleiar sin  40 % stilling vert nytta til vaksinering mor Covid - 19 i Fedje kommune. Kva 
prioriteringar er lagt til grunn for denne avgjerda når Regjeringa seier tydeleg i frå om at 
helsesjukepleiarane skal fritakast for denne typen arbeid? Kvifor vert dette gjort når konsekvensane 
er at det kuttast minst 50 % av ein 40 % stilling? Ordførar svarte. 
Spørsmål frå Paul Knapskog H:  Kva arbeid er det som vert utført i Uthaugsundet? Er det er ein plan 
for arbeidet?  Ordførar svarte. 
Spørsmål frå Silje Sulen Gullaksen H: Fedje Høgre ønskjer ei betre løysing på bosscontainarane på 
kaien. Kva mulighet har me for å betra situasjonen. Hyppigare tømming, flytting av containarar eller 
bygge dei ned. Ordførar svarte. 
Spørsmål frå Thea Koppen Blomvågnes Ap: Fedje Arbeiderparti  lurar på korleis det går med saka om 
å fjerna skogen ved gravplassen. Er det gjort nokon vedtak i denne saka tidlegare? Ordførar svarte.  
Gidske Borge Kolltveit Ap: Frå Gidske:  Lurer på om ordfører kan oppdatere oss status på U-864. 
Ordførar svarte.  
Rådmannen orienterte om rekneskapen for 2020.  
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